
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 19. maj 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1301 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1301:  

”Ministeren bedes redegøre for, om den bekymring, som den konstituerede faglige 

direktør for infektionsberedskabet på Statens Serum Institut giver udtryk for i artiklen 

"Epidemien kører lystigt blandt unge. Er det egentlig værd at bekymre sig over?" på 

Politikens hjemmeside 18/5-21, giver anledning til, at sundhedsmyndighederne i lø-

bet af maj eller juni måned i et eller andet omfang vil medtage vaccinerne fra Astra 

Zeneca og/eller Johnson & Johnson i det danske vaccinationsprogram og i modsat 

fald, hvorfor så ikke ihukommet bekymringen for smitteudbredelsen i det danske 

samfund? 

https://politiken.dk/forbrugogliv/sundhedogmotion/art8213528/Epidemien-

k%C3%B8rer-lystigt-blandt-unge.-Er-det-egentlig-v%C3%A6rd-at-bekymre-sig-over” 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet kan ikke besvares inden for fristen, idet besvarelsen kræver bidrag. 

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter at bidraget er modtaget, og forventer at 

kunne gøre dette medio juni 2021. 

 

 

Med venlig hilsen 
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